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Cabot: «El pas a la semifinal
suposa una gran injecció d'alegria»
El grup de Marratxí passa a les semifinials del concurs Sona9 gràcies al vot
popular en la fase preliminar a Palma

Cabot després de saber que passaven a les semifinals del Sona9 | Laura G. Guerra

El grup de Marratxí, Cabot, és el representant illenc a les semifinals del Sona9 2018. El
divendres passat va imposar-se a Mareselva i Monxos a la fase prelimiar celebrada a Palma.
Parlem amb Josep Cabot, compositor de la banda de pop-rock melòdic, sobre aquest pas
endavant que suposa la primera victòria al concurs.

Amb 140 vots heu estat un del grups més votats des que al Sona9 s'utilitza el vot popular.
Quina gran afició, no?
Josep Cabot: La veritat és que estam molt contents. La gent ha respost molt bé amb el poc
temps que fa que tocam. Tots els nostres amics ens acompanyen a tots els llocs on anam. Ens
hem trobat en els darrers concerts gent que no ens hauríem pensat mai que hi serien. També els
veim com canten les nostres cançons. Nosaltres ens vam engrescar molt i vam fer molta promoció
per al Sona9 i la gent va respondre. 

Com rebeu aquesta notícia de ser semifinalistes del Sona9. Què suposa per al grup?
J.C: El pas a la semifinal suposa una gran injecció d'alegria per seguir fent feina. Són notícies molt
motivadores. No ens ho esperàvem mai perquè no teníem expectatives. Sempre havia mostrat les
meves cançons en petit comitè, i d'ençà que vaig començar a mostrar-les tot han estat bones notícies. 

Quins plans teniu ara mateix, esteu enregistrant nou material o teniu concerts en directe a
la vista?
J.C: Ara estam enregistrant el disc amb Toni Pastor als Estudis Swing, estam a meitat del
procés. Ens hem proposat que abans de l'estiu quedi finalitzat. Hem hagut de dir que no a
alguns concerts perquè hi ha membres preparant oposicions. Volem fer les coses bé i amb

Pagina 1 de 2

https://www.enderrock.cat/noticia/17133/cabot-pas-semifinal-suposa-gran-injeccio-alegria



calma. Ah! i també estam preparant una expedició a Catalunya per a les semifinals, amb el nostre
públic mallorquí! [Riu].

El concert de fase preliminar a Palma va reflectir una escena amb molta germanor. Com ho
vau viure?
J.C: No ens coneixíem personalment amb els altres grus. El fet d'haver de tocar plegats i competir
fa que busquis i escoltis els altres grups abans d'anar al concert. Vam trobar gent molt agradable
i molt humil, hi va haver molt bon rotllo tant amb Mareselva com amb Monxos i també
amb Salvatge Cor, el finalista de l'any passat que va cloure el concert. En vam sortir molt
contents no només per haver guanyat sinó també per la relació amb els altres grups, vam
intercanviar opinions i consells i crec que van néixer noves relacions. Ho tornaríem a repetir.
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